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 Raadsinformatiebijeenkomst d.d. 20 september 2018 

Noordelijke Randweg Utrecht 
Raadsinformatiebijeenkomst 20 september 2018 

Voorzitter Tim Schipper 

Tijd 9.30 – 11.00 uur 

Zaal Wijkbureau Overvecht, Zamenhofdreef 17 

Aanleiding bijeenkomst: Bespreken raadsvoorstel 

Werkvorm bijeenkomst Technisch 

Geagendeerd door: Susanne Schilderman (D66), Thijs Weistra (GroenLinks), Bulent 

Isik (PvdA ), André van Schie (VVD), Rik van der Graaf 

(ChristenUnie), Tim Schipper (SP), Maarten van Heuven (Partij voor 

de Dieren), David Bosch (PVV ) en Sander van Waveren (CDA) 

Doel van de bijeenkomst Het informeren van de raad 

Betrokken ambtenaren/ 

Presentatoren 

• Marijke van Wely, GU projectmanager 

• Peter van Sterkenburg, GU omgevingsmanager 

• Erik-Jan Westra, GU adviseur verkeer 

• Frank van der Zanden, GU ontwerpleider 

• Wiet Baggen, GU adviseur luchtkwaliteit 

• Hans van Dijkhuizen, GU adviseur geluid 

• Bertus van ‘t Wout, bureau  RHDHV adviseur geluid 

Portefeuillehouder(s)  Lot van Hooijdonk 

Aanwezige griffiemedewerker(s) Jan Karens en Marlies Smeets 

Programma Presentatie(s) door mw. Wely en dhr. Sterkenburg (20 min) 

Vragen raadsleden 

Rondje reflectie 

Vervolg De gemeenteraad debatteert over dit onderwerp tijdens de 

vergadering van de commissie Stad & Ruimte van 4 oktober 

2018. De raad besluit in principe hier over tijdens de eerst 

volgende raadsvergadering.  

Motivatie 

Volgens de fracties kan deze Raadsinformatiebijeenkomst worden gecombineerd met het werkbezoek op 

locatie waar de commissie voor uitgenodigd is namens DROOM. 

Om Utrecht nu en in de toekomst bereikbaar te houden is het van belang dat de Noordelijke Randweg Utrecht 

(NRU) goed doorstroomt. Terwijl dit ingepast wordt in een ontwerp wat voldoende kwaliteit en leefbaarheid 

waarborgt. Op deze manier hebben omwonenden het minst last van fijnstof, geluidsoverlast en een onveilige 

leefomgeving en kan er een verbinding worden gecreëerd met het park ten noorden van de NRU. 

Graag willen de fracties tijdens de Raadsinformatiebijeenkomst advies inwinnen over de gevolgen en 

mogelijke inpassing voor de varianten met verdiepte verkeerspleinen en als dat niet later niet mogelijk blijkt, 

fly-overs. Verder zijn de fracties benieuwd naar de financiële risico’s die hieraan verbonden zijn. 

Daarnaast willen de fracties graag van het plan weten of de doorstroming optimaal is, Overvecht bereikbaar 

blijft en de verkeersveiligheid voor overstekend langzaam verkeer verbetert. 

Graag zouden de fracties ook een ambtelijke toelichting krijgen zowel vanuit de gemeente en indien nodig 

ook vanuit de provincie en de rijksoverheid. In deze toelichting willen de fracties graag geïnformeerd worden 

over onder anderen de effecten op het geluidsniveau, luchtverontreiniging en doorstroming bij de mogelijke 

verdiepte kruisingen en fly-overs en de mogelijkheden om hiervoor mitigerende maatregelen te nemen. 

Graag zien we deze effecten per verdiepte kruising of fly-over uitgewerkt. 

De fracties willen ook graag een doorkijkje in de manier waarop de bereikbaarheid zich tijdens de 

bouwwerkzaamheden verhoudt tot andere infraprojecten in en rond de stad en hoe in deze periode zo min 

mogelijk overlast en reistijdverlies voor de reizigers en bewoners gaat zorgen. 


